
Norsk Spaniel Klub 
Hovedstyret 
 
 
PROTOKOLL FRA TEAMS MØTE 23. Januar 2025 KL 
20:00 
 
 
Tilstede: Niclas Strøm, Lise Tromsdal, Kristin Nersveen, Sofia 
Wennersten, Tor Magne Gramstad 
 
 
Tid: 23. Januar 2025 
Sted: Teams 
 
 
SAK 68/2024 GODKJENNING AV INNKALLING 
  
Innkalling godkjent uten kommentarer. 
 
 
SAK 69/2024 Mail fra ASU 
 
HS har fått en henvendelse fra ASU om en oppdretter som bryter reglene for å stå på klubbens 
oppdretterliste. Bruddet diskuteres i styret, og det avgjøres at oppdretter blir fjernet fra 
oppdretterlisten i 1 år. Niclas sender mail til oppdretteren dette gjelder.  
 
 
SAK 70/2024 Mail fra jaktkomiteen 
 
HS har fått mail fra jaktkomiteen.  
 
JK har to dommerkandidater som de ønsker innstilt til autorisasjon. Hans Hodne er innstilt som 
jaktprøvedommer og June Olsen er innstilt som JAL/Apportprøve dommer.  
HS velger å innstille kandidatene og ønsker de lykke til i sine roller. 
 
I tillegg ønsker JK å ta opp nye kandidater til å påbegynne sin utdanning, i første omgang som JAL og 
apportprøve dommere.  
 
Kandidatene er Marius Lysø, Alexander Nilsen, Ida Anette Norheim og Elisabeth Jarhelle.  
 
Etter litt diskusjoner frem og tilbake velger HS å innstille kandidatene til å påbegynne 
dommerutdanning.  
 
SAK 71/2024 Mail fra utstillingskomiteen 
 
Vi har fått tilbud om å avholde hovedutstillingen på X-meetingpoint.  
Grunnen til at HS og Utstillingskomiteen har sett på dette alternativet er fordi vi får hele utstillingen 
samt festmiddag på ett og samme sted. HS gjennomgår budsjettet som er satt opp for å avholde 
Hovedutstillingen på X-meetingpoint, og beslutter at vi skriver avtale med X-meetingpoint.  
 



Hovedutstillingen 2025 blir dermed avholdt på X-meetingpoint.  
 
Informasjon om arrangementet må ut snarlig. Niclas oppdaterer utstillingskomiteen, og setter opp et 
møte til uken.  
 
SAK 72/2024 Mail fra utstillingskomiteen 
 
Vi har fått tilbud om fôravtale med Royal Canin. Avtalen gjennomgås av HS.  
 
HS er positiv til å inngå avtalen til Royal Canin.  
Niclas snakker med utstillingskomiteen, og initierer til et arbeid for å få informasjonen ut til 
avdelingene.  
 
SAK 73/2024 Webinarer 
 
Det er ønskelig å skape økt aktivitet over hele landet. Tanken er at webinarer kan være et 
lavterskeltilbud til klubbens medlemmer. Det er ønskelig at komiteene kan planlegge og gjennomføre 
webinarer med støtte fra HS. 
 
Lise skriver en mail til komiteene om tankene til HS. 
 
SAK 74/2024 Annet 
 
Oppdretterlisten: I henhold til kriterier for oppdretterlisten skal disse gjennomgås igjen i mars. Lise 
sender påminnelse på mail til ASU.  
 
Klubbens økonomi ser bra ut. Det har vært lite utgifter i høst, og en del renteinntekter. Regnskapet 
blir fremvist for HS.  
 
NKK organisasjonskurs: Niclas og Kristin deltar på vegne av HS. 
  
 
 
Neste møte: 20. Februar 2025.  
 
Sørumsand 23. Januar 2025 
Norsk Spaniel Klub 
 
Niclas Strøm 
Leder 
 


